



## LMS CERTIFICATIONS LTD.

UK Office: Labrynth Business Centre, 43 Middle Hill Gate, Stockport, Great Manchester, England-SK1 3DG,  
India Office: 01 Anand Dhaam, Opp Kukrail Picnic Spot Gate, Faridi Nagar, Lucknow - 226015,  
UK Phone: +442089355094, India Phone: +91-9554645464, Mobile: +91-9839960011, Fax: +91-8957101005,  
Email: info@lmscert.com, Website: www.lmscert.com

LMS/RUS/108/2022

Date: 07/04/2022

## REPRESENTATIVE CERTIFICATE

This certificate certifies that, in accordance with the concluded agreement, "CMS" LLC (TIN 1660347850) is an official partner of LMS CERTIFICATIONS LIMITED (LMS) with the right to exclusively represent the interests of the international certification body LMS CERTIFICATIONS LIMITED (LMS) for the implementation of marketing strategy, commercial negotiations, as well as the organization and provision of services certification of management systems in the territory of the Russian Federation.

Certificate validity period: indefinitely in accordance with the agreement of July 26, 2020.

## СЕРТИФИКАТ ПРЕДСТАВИТЕЛЯ

Настоящий сертификат удостоверяет, что в соответствии с заключенным соглашением, ООО «Си Эм Эс» (ИНН 1660347850) является официальным партнером LMS CERTIFICATIONS LIMITED (LMS) с правом эксклюзивного представления интересов международного органа по сертификации LMS CERTIFICATIONS LIMITED (LMS) для реализации маркетинговой стратегии, ведения коммерческих переговоров, а также организации и оказания услуг по сертификации систем менеджмента на территории Российской Федерации.

Срок действия сертификата: бессрочно в соответствии с соглашением от 26 июля 2020 года.

Директор

LMS Certifications Ltd.

  
Director

### OUR ACCREDITATIONS:



### OUR MEMBERSHIPS:

